

NANUK™

SHOULDER STRAP Sangle d'épaule



Our neoprene shoulder strap incorporates Aircell™ comfort technology to reduce fatigue when transporting your case. The shoulder strap can easily be attached to most NANUK™ cases without any additional hardware.

Notre sangle d'épaule en néoprène intègre la technologie de confort Aircell™ pour un meilleur confort quand vous transportez votre mallette. Elle s'installe facilement sur toutes les mallettes NANUK sans nécessiter de pièce supplémentaire.

SHOULDER STRAP | SANGLE D'ÉPAULE

- A** Patented Aircell™ technology
Technologie brevetée Aircell™
- B** Shoulder strap attachment
Fixation de la bandoulière



FRONT DEVANT



REAR ARRIÈRE



MATERIAL | Matériel

- Strap - nylon
- Pad - Aircell™
- Clasp - coated steel

WEIGHT | Poids

1 lbs | 0.45 kg

WARRANTY | Garantie

1 Year | An

COMPATIBILITY | Compatibilité

Compatible with NANUK™ 905 – 945 cases.

Compatible avec NANUK™ 905 – 945 cases.



• Aircell™ technology uses multiple sealed air chambers along the surface of the strap to absorb and dampen the load as you walk.

• La technologie Aircell™ utilise plusieurs chambres à air scellées le long de la surface de la sangle pour absorber et amortir la charge lorsque vous marchez.

• Typically clamps right to your case or bag without any further modifications.

• Se fixe généralement directement à votre mallette ou sac sans aucune autre modification.

• Top grade materials will provide you with years of use and comfort.

• Des matériaux de qualité supérieure vous offriront des années d'utilisation et de confort.

• Your bag or case will always feel safe and secure, no more worries of slipping or unlatching

• Votre sac ou mallette se sentira toujours en sécurité, plus de soucis de glisser ou de déverrouiller

• 100% Satisfaction Guaranteed

• Satisfaction garantie à 100%